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-projekt- 

PROTOKÓŁ NR XXI/2016 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 listopada 2016 roku 

 

XXI Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy  -  Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta – Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy -  Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przywitała radnych i przybyłych gości 

oraz stwierdziła, iż Rada Gminy posiada qworum i jest władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Zanim zaczniemy procedować przedstawię państwu autopoprawki do porządku obrad: 

1. W punkcie 20 proszę wpisać: „Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Parkowej w północno-środkowej części wsi Tyniec Mały.” 

2. W punkcie 21 proszę wpisać: „Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi 

Tyniec nad Ślęzą.” Jednocześnie zmieni się kolejność kolejnych punktów porządku 

obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zgodnie z art.32 Statutu Gminy 

stawiam pytanie czy ktoś z państwa radnych ma uwagi, wnioski do porządku obrad? Brak uwag, 

wniosków, przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad z zaproponowanymi autopoprawkami,  proszę o podniesienie ręki.                     

Za – 10 osób /z 10 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXI Sesji Rady Gminy. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXV/513/13 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 listopada 2013 r. w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od 

nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

część dz. nr 12/2, obręb Bielany Wrocławskie po umowie zawartej na czas oznaczony 

do 3 lat. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2017. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz niepublicznych 

przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Kobierzyce oraz ustalenia trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii  

Rozwiązywania Problemów Społecznych  na lata 2014 – 2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/345/16 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 30 września 2016 r. w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na 

terenie Gminy Kobierzyce rodzinie narodowości polskiej – repatriantów z 

Kazachstanu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/291/16 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 23 czerwca 2016r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu 

w zakresie przygotowania programu funkcjonalno- użytkowego na potrzeby zadania pn. 

„Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce – Kobierzyce oraz budowa drogi dla 

rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część tras rowerowych na 

terenie gminy Kobierzyce”. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej i Polnej 

w północno-zachodniej części wsi Tyniec nad Ślęzą. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Topolowej w 

środkowo-zachodniej części wsi Domasław. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Rumiankową a 

ul. Borówkową w północno-środkowej części wsi Księginice. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych przy ul. 

Żernickiej w południowej części obrębu Tyniec Mały.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tarnopolskiej w 

środkowo-wschodniej części wsi Wierzbice. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia skargi na uchwałę Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 27 listopada 2015r. nr XII/182/15 w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Ślęza – część „A”. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w północno-

środkowej części wsi Tyniec Mały. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec nad Ślęzą. 

22. Interpelacje radnych. 

23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 

25. Wnioski i sprawy różne. 

26. Komunikaty Przewodniczącej. 

27. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś z państwa radnych ma uwagi do 

protokołu z XX Sesji Rady Gminy? Brak uwag. 

Na salę obrad przybył radny Wiesław Muraczewski. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

protokołu z XX Sesji Rady Gminy? 

Za – 11 osób /z 11 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

  

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności               

/ załącznik nr 2/ oraz założenia Regionalnego Programu Energetyki Prosumenckiej  / załącznik nr 3/. 

Na salę obrad przybył radny Dariusz Matuszewski. 

 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus  omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/378/16 w sprawie zmiany uchwały XXXV/513/13 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 listopada 2013 r. w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od 

nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus  omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/379/16 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć  omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nieobecny jest dzisiaj przewodniczący Komisji 

Użyteczności Publicznej oraz zastępca, proszę pana Henryka Łoposzko  o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  
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nr XXI/380/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

część dz. nr 12/2, obręb Bielany Wrocławskie po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.9. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk  omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę pana Henryka Łoposzko  o przedstawienie 

opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/381/16 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk  omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę pana Henryka Łoposzko  o przedstawienie 

opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/382/16 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz niepublicznych 

przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Kobierzyce oraz ustalenia trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Do Biura Rady wpłynęła autopoprawka 

do projektu tej uchwały dlatego proszę o zaopiniowanie przez Komisję Użyteczności 

Publicznej oraz – z uwagi na skutki finansowe – również przez Komisję Budżetową. 

Zarządzam 10 minut przerwy. 

W przerwie odbyło się posiedzenie Komisji Użyteczności Publicznej – Skarbnik Gminy 

Maria Prodeus omówiła zaproponowaną zmianę do projektu uchwały / załącznik nr 4/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady sesji. Stwierdzam , że 

Rada Gminy po przerwie posiada quorum i jest władna podejmować prawomocne uchwały. 

Proszę Komisje o opinie. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do projektu tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

autopoprawkę do projektu tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/383/16 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/536/13 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii  

Rozwiązywania Problemów Społecznych  na lata 2014 – 2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.12. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć  omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę pana Henryka Łoposzko  o przedstawienie 

opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  /radny Wiesław Muraczewski opuścił salę obrad/ z 

15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/384/16 w sprawie zmiany uchwały nr XIX/345/16 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 30 września 2016 r. w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie 

Gminy Kobierzyce rodzinie narodowości polskiej – repatriantów z Kazachstanu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
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Ad.13. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć  omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę pana Henryka Łoposzko  o przedstawienie 

opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/385/16 w sprawie zmiany uchwały nr XVII/291/16 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 23 czerwca 2016r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Wrocławskiemu w zakresie przygotowania programu funkcjonalno- użytkowego na 

potrzeby zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce – 

Kobierzyce oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie – Ślęza, 

stanowiących część tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.14. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/386/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej i Polnej w 

północno-zachodniej części wsi Tyniec nad Ślęzą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.15. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/387/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Topolowej w środkowo-

zachodniej części wsi Domasław. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.16. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/388/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Rumiankową a ul. 

Borówkową w północno-środkowej części wsi Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.17. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę  
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nr XXI/389/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych przy ul. 

Żernickiej w południowej części obrębu Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/390/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tarnopolskiej w 

środkowo-wschodniej części wsi Wierzbice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu  podjęła uchwałę  

nr XXI/391/16 w sprawie nieuwzględnienia skargi na uchwałę Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 27 listopada 2015r. nr XII/182/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Ślęza – część „A”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXI/392/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w północno-

środkowej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.21. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Łukasz Orfin: Chciałem serdecznie podziękować panu Wójtowi za spotkanie z mieszkańcami 

i za mądrą decyzję. Wybrali ulicę jaką chcieli. Spotkanie przebiegło w miłej atmosferze. 

Na salę obrad wrócił radny Wiesław Muraczewski. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Atmosfera na zebraniu była wspaniała. Myślę, że 

zadowolona jest i jedna i duga strona. Tym samym Rada Gminy Kobierzyce podejmie uchwałę nie 

wychodząc przeciwko mieszkańcom. Bardzo proszę o przyjęcie tej nazwy. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Mam pytanie do pana mecenasa – dwie sesje wcześniej 

wpłynął wniosek obywatelski. Czy w związku z tym, że my nie procedowaliśmy tego wniosku to czy  

my możemy procedować dalej? Druga rzecz – tam już jest powieszona tabliczka z ulicą Spacerową a 

nie Słoneczna.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: To było już wyjaśniane, firma, która 

zakładała tablice po prostu się pomyliła. 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Rada Gminy jest suwerenna i nie jest związana wnioskiem 

mieszkańców. Ten wniosek jest raczej chęcią zwrócenia uwagi Rady Gminy na ten temat . Nie ma 

potrzeby odrębnego rozpatrywania tego wniosku. To, że poprzednia uchwala została zdjęta z porządku 

obrad było w pewnym sensie uwzględnieniem tego wniosku. Dodatkowa inicjatywa była gestem a nie 

proceduralną formą.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie ma w statutach sołeckich opinii rady sołeckiej na 

temat nazwy ulicy. Była to sytuacja wyjątkowa. W następnych sytuacjach tylko Rada Gminy jest 

władna podejmować nazwy ulic. Rada jest jedynym organem stanowiącym tutaj prawo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Zwracam się do pana sołtysa i radnego w jednej 

osobie – do pana Łukasza Orfina. Przeanalizowałam protokół z poprzedniej sesji i niektóre 

wypowiedzi  nie zaakceptowałam i taka uwaga na przyszłość. Bardzo proszę o dokładne zapoznanie 

się ze statutem sołeckim i ze statutem gminy bo cytuję wypowiedź  - nie będę bawił się w paragrafy , 

kto i jak zwołuje zebranie wiejskie. Jest to nieeleganckie zachowanie w stosunku do Rady i oczekuję 

większego szacunku do organu stanowiącego. Tym bardziej, że już taka sytuacja w tej kadencji miała 

miejsce i Komisja Rewizyjna rozpatrywała podobny wniosek na pańskie działanie. Wystąpiła wtedy 

Komisja Rewizyjna z wnioskiem o przeprowadzenie rozmowy przewodniczącej z radnym. Ja nie będę 

cytowała całej rozmowy, ale zacytuję jedno zdanie, które wtedy do pana radnego powiedziałam: Że tą 

rozmowę przeprowadzam nie jako przewodnicząca z radnym tylko jak matka z synem, a matka 
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oczekuje od syna szacunku i bardzo by chciała, żeby ten syn był dobrze postrzegany. I to moja taka 

prośba na przyszłość.  

Radny Łukasz Orfin: Jest mi niezmiernie przykro, że Rada odniosła wrażenie, że nie mam do niej 

szacunku. Chodziło mi tylko o to, żeby uszanować decyzję mieszkańców, jakakolwiek by ona nie 

była. Tak się stało i mój cel został osiągnięty i zobowiązania jakie mam wobec mieszkańców żeby 

reprezentować ich interes zostało osiągnięte. To w jakiej jest to  formie – pozwólmy mieszkańcom 

zdecydować w następnych wyborach. Jeśli oni uznają, że jestem za bardzo kontrowersyjną osobą to 

pewnie mnie nie wybiorą. Nie było moim celem kogoś nie szanować. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu i  1 osobie nie biorącej udziału w 

głosowaniu / radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda/  podjęła uchwałę  

nr XXI/393/16 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec nad Ślęzą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.22. 

Radny Łukasz Orfin: Oświetlenie Placu Wyzwolenia – finansowane z funduszu sołeckiego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: To nie jest interpelacja.  

Radny Łukasz Orfin: To jest wprowadzenie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: We wrześniu przyjęliśmy nowy statut, w którym 

jest zapisane w paragrafie 35 o interpelacjach, o tym w jakiej formie należy przedstawić interpelację. 

Proszę się zapoznać. 

Radny Łukasz Orfin: Szanowna Pani Przewodnicząca, niektóre zdania mogą się wydawać wyrwane 

z kontekstu, ale bez wstępu cała wypowiedź nie będzie miała sensu. Bardzo proszę o uszanowanie 

mojego czasu i tego co powiem do wójta .  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: To w takim razie panie radny ja jeszcze raz 

zacytuję  paragraf 35 punkt 4 :” radny składa interpelację pisemnie na sesji lub poza sesją na ręce 

przewodniczącego”. Pisemnie. Tak jest napisane w statucie i tego proszę się trzymać. 

Radny Łukasz Orfin: Rozumiem statut bardzo dobrze i wiem na czym polega. Panie wójcie, 

wracając do tematu – oświetlenie było zrobione z funduszu sołeckiego , co dowodzi temu, że jest 

dobrze realizowany. A propos interpelacji to mam sprawę odnośnie zadania inwestycyjnego w 

budżecie - a mianowicie budowa oświetlenia przy boiskach sportowych przy szkołach. Ja bym 
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optował za tym, żeby albo zmienić ten zapis, żeby to było przy szkołach i boiskach sportowych 

niekoniecznie przy szkołach, żeby można było rozszerzyć zakres tego działania, bo jest taka jedna 

sprawa, którą już drugi rok próbuję załatwić – budowa oświetlenia przy boisku sportowym w 

Pustkowie Wilczkowskim. Szkoła funkcjonuje dosyć krótko więc pracuje jeszcze jak jest widno, więc 

oświetlenie boiska jest im praktycznie niepotrzebne, natomiast inaczej jest jeśli chodzi o boisko 

sportowe w środku miejscowości. Tam jest boisko bardzo uczęszczane, są dwie drużyny z dobrymi 

wynikami. Centrum wsi, centrum życia społecznego, więc bardzo bym prosił albo o zmianę nazwy 

zadania albo o wyodrębnienie kwoty na przykład 50 000 zł z tych 200 000 zł na dodatkowe 

oświetlenie w Pustkowie Wilczkowskim. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Panie Radny bardzo proszę o złożenie tego na 

piśmie. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie jest to interpelacja tylko wniosek do budżetu. Nie 

wiemy jak ten budżet będzie wyglądał na koniec roku. Janosikowe na pewno będzie większe, nie 

wiem jakie będą udziały w podatku naszym. Nie neguje, że oświetlenie jest potrzebne. Jak będą znane 

zasady budżetu to wrócimy do tego wniosku – w marcu gdy będzie zmiana budżetu. 

 

Ad.23.   

Brak. 

 

Ad.24.  

Radna Iwona Rzepka: Zbliża się koniec remontu w świetlicy w Chrzanowie – jaki był koszt 

całkowity remontu? 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Sprawdzę i przygotuję odpowiedź. 

 

Ad.25. 

Radny Dariusz Matuszewski: Ulica Polna została zrobiona. Liliowa wychodzi poza – nakładka nie 

mieści się na starej ulicy. Jest fuszerka i źle zrobione to wszystko i chciałbym, żeby gmina się 

pochyliła nad tym remontem. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Ulica Polna była wykonywana zgodnie z 

projektem. Nie nazywajmy tego fuszerką. Trzeba teraz podejść do tematu inwestycyjnie. 

Wysokościowo może te ulice są w różnych rzędach. Trzeba to sprawdzić. 

Radny Wiesław Muraczewski: Budujemy drogi mające służyć do transportu rolnego. Został 

postawiony znak zakazu powyżej 8 ton - wjazd od Chrzanowa w kierunku Kobierzyc. Na czyj 

wniosek był znak postawiony? Ciągniki są dalej skazane na jazdę po drodze nr 8. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Dowiesimy znak „za wyjątkiem dojazdu do pól”. 

Byliśmy na spotkaniu z W-ice  Starostą w kwestii dróg. Temat Bielan – mamy koncepcję i projekt 

przebudowy wjazdu do Ślęzy koło kościoła. Będziemy to my realizować jako gmina. Zmiana 
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sygnalizacji. Mamy trzy warianty  tego skrzyżowania Klecińska - Polna, wjazd do tego nowego 

biurowca to jest kolejny temat.  Mamy też temat drogi Rolantowice - Dobkowice - Damianowice – w 

przyszłym budżecie mamy projektowanie tej drogi, ona  jest powiatowa więc projektować trzeba 6 

metrową  drogę. Może się uda ją przejąć żeby móc budować drogę o mniejszych parametrach. Temat 

nakładki w Tyńcu Małym na drodze 35 – sprawa będzie finansowana po połowie. Pozostaje na pewno 

w przyszłości temat nakładki czy przebudowy na drodze nr 8. Dzisiaj coraz gorszy robi się odcinek od 

Magnic do Domasławia i od Domasławia do Bielan Wrocławskich.  

Radny Jarosław Zawisza: Powiat zadeklarował jakieś środki, czy my możemy coś dokładniej 

powiedzieć? Bo my jako gmina wkładamy bardzo dużo a nawet ponad miarę – ale to dobrze dla 

mieszkańców jeśli chodzi o remonty tych dróg powiatowych – ale czy w końcu Powiat powiedział coś 

konkretnego?  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nakładkę przez Tyniec robimy na pół, resztę robimy 

sami. Starosta powiedział tak – jak będzie koncepcja finansowa skrzyżowania ulicy Klecińskiej to nie 

wyklucza sfinansowania chociaż w części. Albo będzie światło, albo będą zrobione przejścia dla 

pieszych, albo będzie rondo. Starostwo rozważa współfinansowanie tego tematu, ale nie jest to do 

końca dopięte bo nie mamy kosztów. Jest tylko koncepcja. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Jeżeli rondo to wymagana jest pełna 

dokumentacja czyli cały następny rok to jest projektowanie. Jeśli chodzi o sygnalizację przy kościele i 

wyniesione przejście przy ulicy Sosnowej – możemy przystępować z marszu, pieniądze są w budżecie.  

Radny Wiesław Muraczewski; Na północy uchwalamy dużo planów mpzp pod zabudowę 

mieszkaniową. Wiele budów jest tam, gdzie ludzie już mieszkają. Deweloper musi pilnować porządku 

związanego z budową. Błoto wywożone jest na całą Ślęzę. Ludzie chodzą po kolana w błocie. Proszę 

o szczególny nacisk, żeby do takich sytuacji nie dochodziło. Jeśli Gmina może to niech posprząta i 

obciąży dewelopera. 

Radny Dariusz Matuszewski: Na ulicy Liliowej 3 lampy nie świecą. 

Radna Iwona Rzepka: Pracuję w szkole w Wysokiej. Mamy piękny plac zabaw ale nie ma tam 

krawężników i jest problem z kamieniami ze względu na bezpieczeństwo dzieci. Wszystko jest na 

równo. Dzieci rzucają się kamieniami, biorą kamienie do buzi i jest z tym problem. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Będziemy doprojektowywać kawałek placu 

zabaw, być może w tym temacie się tym zajmiemy. Za bardzo nie ma alternatywy. Albo kamienie albo 

kora. Można też zabetonować całość, ale kamieni się w niektórych sytuacjach nie uniknie.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska :  Ulica Sadownicza – jest zabłocona, nawet nie 

wygląda już na asfaltową. Może trzeba jakieś zarządzenie wydać na podstawie obowiązującego 

regulaminu czystości, może jakieś kary narzucić. Zamiast pieniądze przeznaczyć na nowe drogi, które 

są potrzebne, będziemy za chwilę naprawiać te drogi, które były zrobione wcześniej. Proszę zobaczyć 

zdjęcie jak wygląda ulica , przysłali  mieszkańcy ul. Sadowniczej. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: To co robią rolnicy to jest straszne. Brakuje szacunku 

dla mieszkańców i dla tego co robi Gmina. Oczywiście nie bronię deweloperów. Pozostaje Policja i 

kary. 

Radny Wiesław Muraczewski: Ten rok jest specyficzny bo jest mokro i rolnicy nie mają wyjścia. 

Powinni jednak po sobie sprzątać. Rolnik wyjedzie raz, dwa razy a deweloper jeździ wielokrotnie. Są 

deweloperzy, którzy dbają ale są też tacy, którzy robią co chcą. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Szanujmy się wzajemnie. Kupiliśmy dwa samochody 

do Policji. Będę rozmawiał z Wojewodą i z Komendantem na temat zmiany Posterunku w 

Kobierzycach na Komisariat. Myślę, że to byłby efekt dla całej gminy. 

Radny Jarosław Zawisza: Skoro finansujemy samochody, paliwo, budynki to dajmy obowiązek 

Policji żeby patrolowała określone miejscowości. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Zwiększyła się ilość Policji na drogach, ludzie to 

widzą. 

Radny Łukasz Orfin: Miałem ten temat zostawić, ale zostałem wywołany do tablicy. Usłyszałem, że 

nie patrzę na paragrafy – to w jakim trybie mam działać ? Kiedy robiliśmy zebranie to statutowo 

wszystkie terminy, informacje zostały dochowane. Nie było to wpisane do protokołu,  bo nie ma 

takiego obowiązku i odrzucone pod argumentem, że przecież nie było tego w protokole. To teraz już 

nie rozumiem, czy to prawo działa dla jednych lepiej a dla drugich gorzej ? Dla mnie ważna jest 

skuteczność i jeśli może być opłacona złamaniem jakiegoś terminu – trudno. Może się tak stać. 

Przykre jest tylko to, że czasami dzieje się tak, że jeśli komuś coś nie pasuje, to próbuje podstawić pod 

to jakiś paragraf. Jak widać ta sytuacja pokazuje, że sprawy można zupełnie inaczej załatwiać niż 

siedząc i czytając statut – tak jak to zrobił pan wójt na zebraniu. Proponuję zastanowić się,  czy nie 

lepiej poświęcać więcej uwagi na problemy ludzi  niż tylko na to czy wpisują się one w statut, 

uchwałę czy jakieś inne prawo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska :  Za decyzje życiowe niezwiązane z aktami 

prawnymi idzie się – wszyscy wiemy gdzie, więc po to są akty prawne, żeby ich przestrzegać, a ja 

tylko zacytowałam słowa pana radnego. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Trzech radnych w trakcie omawiania prowizorium poprosiło o 

zestawienie nazwanych wydatków inwestycyjnych w budżecie 2016 i 2017 roku w trzech 

miejscowościach:  Kobierzyce, Bielany Wrocławskie i Wysoka. . Z takiego zestawienia wynika,  że w 

Kobierzycach w roku 2016 w budżecie znalazło się 10 617 679 zł, w roku 2017 - 19 323 103 zł, w 

Bielanach Wrocławskich : rok 2016 – 2 327 500 zł, rok 2017 – 3 800 000 zł, w Wysokiej: rok 2016 – 

17 797 000 zł, rok 2017 – 2 110 000 zł.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Takie zestawienia do niczego nie prowadzą bo wykaz 

dotyczy Kobierzyc, a przecież tu jest szkoła, ośrodek zdrowia a to , służy mieszkańcom całej gminy a 

nie tylko Kobierzyc.  
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Radny Jarosław Zawisza: Wójt ma dużo racji. Cieszę się, że to zestawienie powstało i to w dodatku 

na wniosek pani Kasprzyk. Na komisjach, na ostatnim wspólnym spotkaniu komisji mieliśmy zwykły 

cyrk – pana Przeżdzięka, pana Rasia i pana Orfina, którzy ciągle tutaj zarzucają ile to w Bielanach się 

wydaje. Myślę, że to zestawienie ucina dyskusje świadczące tylko o tym, że ci, którzy się o tym w ten 

sposób wypowiadają po prostu nie umieją czytać budżetu bo te wszystkie cyfry  w budżecie są. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Moim celem było to, żeby pokazać, że centrum gminy to 

właśnie Kobierzyce – GCKiS, GOPS, ośrodek zdrowia, cmentarz komunalny. Było to celowe. Inne 

priorytety są w Bielanach a inne w Nowinach czy w Bąkach. My nie jesteśmy radnymi Kobierzyc czy 

Bielan tylko radnymi całej gminy. Personalne wycieczki są tutaj nie na miejscu. Każdy ma prawo 

wyrazić swoje zdanie.  

Radny Jarosław Zawisza: Właśnie dlatego powiedziałem, żeby nie było tak, że to zawsze tylko jedna 

część stołu ma uwagi i swoje opinie i mówi co myśli a druga strona stołu ma grzecznie siedzieć i się 

nie odzywać. Cyfry są cyframi dlatego nie są potrzebne opinie.  

Radny Łukasz Orfin: Skoro zostaliśmy jako ta druga zła strona stołu, która nie zna się na niczym i 

nigdy niczego nie potrafi przeczytać, to zostałem trochę urażony – moje wyksztalcenie nie pozwala mi 

zgadzać się z takimi stwierdzeniami. Doskonale wiem jak jest skonstruowany budżet, wiem jak 

wydawane są pieniądze i doskonale wiem na czym polega słuchanie ze zrozumieniem czego pan 

Zawisza widocznie nie doświadczył.  Nigdy nie miałem nic przeciwko inwestycjom w Bielanach bo to  

byłoby nielogiczne. Nie chodziło mi o to, żeby zabrać pieniądze skądś gdzie są potrzebne. Chodziło 

mi o to, żeby reprezentować interes mieszkańców jakiejś miejscowości. Chodziło o to, żeby zrobić coś 

może szybciej. A wracając do cyrku – to poniżej krytyki więc nie będę się do tego odnosił. Powiem 

tylko, że coś na kształt tego jest jak przychodzimy na komisje i wszystko jest już ustalone z góry.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Może ta dyskusja nie jest potrzebna, bo jeden 

robi wycieczki do drugiego. Powiedzmy o co nam chodzi merytorycznie i nie obrażajmy się. Są 

obecne osoby spoza Rady  i to może nie zawsze jest dobrze odbierane. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę o wzajemny szacunek. Dbajmy o 

zrównoważony rozwój naszej gminy.  

Radny Dariusz Matuszewski poruszył temat finansowania służby zdrowia wg nowej ustawy. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Podziękuję wójtom za to, że będziemy kanalizować 

południe gminy. To jest ogromne zadanie.  Nie będę mankoltentem, ale podziękuję za to, co się dzieje 

w Kobierzycach, za to co było w budżecie na 2016 rok i co widzę w budżecie na 2017 rok.  Pani 

Przewodnicząca pani tak bardzo lubi paragrafy – przewodniczący jest zobowiązany do sprawnego 

prowadzenia obrad. Trzymajmy się tego. 

Radny Adam Raś: Nie ma mieszkańców w naszej gminie, którym się należy coś więcej lub coś 

mniej. My tu jesteśmy po to, żeby równo traktować wszystkich mieszkańców. Szanuję klub – 

spotykacie się, ustalacie. My przychodząc na sesje możemy się tylko was zapytać. Szanujmy się, a 
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takie słowa jakie pan Zawisza tu dzisiaj powiedział są chwytem poniżej pasa i na pewno wywołałyby 

większą dyskusję, ale odpuszczamy to sobie na dzisiaj.  

 

Ad.26. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przewodniczących komisji stałych proszę o 

przedłożenie planów pracy komisji na 2017 rok do 5 grudnia , a do 16 stycznia proszę przedłożyć do 

Biura Rady sprawozdania z działalności komisji za rok 2016. 

Kolejna  sesja Rady Gminy Kobierzyce odbędzie się  19 grudnia o godz. 11.00. lub 12.00. Dokładną 

godzinę podam na zawiadomieniu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska :  Zamykam  posiedzenie XXI  Sesji Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz. 11.20. 

 

Liczba załączników: 4. 

 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20161129. 

 

 

Protokołowała:                                                                                Przewodnicząca Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Elżbieta Regulska 


